

Perpensis

sokong

Sha'ari

mengenai

gambar2

30 Jul 1970

luchah

SINGAPURA, Rabu,

Yang di-Pertua Persatuan Pencak Silat Singapura (Perpensis), Tuan Ustadz Muhammad Taha Suhalmi telah men-yokong amaran Enche Shari Tadin kepada penerbit majalah yang menyiarkan gambar2 luchah.

Beliau juga menyokong kepimpinan Imam Besar Masjid Negara, Haji Salleh Hassan Farid Karas dan Enche Yusoff bin Yusoff dalam filem Melayu.

Saranan

Ustadz Taha sendiri telah menyetujui supaya pehak yang berkenaan mengambil perhatian kepada ranca-ranca yang berurusan dengan silat. Beliau telah malam dan wayang2 gambar yang memaparkan gambar2 seperti itu juga harus di-kurangkan. Orang2 perempuan dari semua bangsa yang

memakai pakaian mendedarkan sa-bagian besar tubuh-nya di-khalayak ramai harus ditegor.
"Unsur2 seperti itu," kata beliau, "mengakibatkan berlakunya kejadian rogol. Orang lelaki yang di-tuduh menogol di-kemudahan-kemudahan itu, namun hingga sememutakhirnya, perempuan yang menyebarkan keledakan itu bebas dari tuduhan."

Di-lantik

Sementara itu dalam mesuarat agong kali kedua Perpensis pada 18 Julai lepas, Ustadz Taha telah di-lantik sa-bagai Yang Di-Pertua dan Enche Zainal Haron, pemolonng-nya. Setia-usaha-nya, Enche S. Mustafa S.A. Rahman dibantu oleh Enche Buang Ibrahim, Omar Ahmad Assulami di-lantik sebagai Bendahari, Enche Md. Kamal Hussain sa-bagai Pembarutnya. Dua orang Pegawai Pentarikatan Jawatan-Kuala juga telah di-lantik.

'SENI SILAT KEPUINYAAN KITA SELAK BERZAMAN2'

KELANG, Ahad — Menteri Pendidikan dan Penyelidikan, Dato Hamzah bin Dato Abu Samah, juga telah menyertai kursus silat seni gayong di-Malang-nya kerana sebek dengan urusan2 lain tidak-lah dapat saya memba menjadi ahli Perhibohan Silat Seni Gayong itu," kata-nya.

Dato Hamzah berkata demikian di-upacara merasmikannya gelanggang Silat Seni Gayong dan Geayampalan Bengkong di-Kolej Islam di-sini petang semalam.
Sara-belum itu beliau menyertai rayat supaya pemolonng memambah lagi perunggu untuk berdamphing antara satu sama lain.

Beliau menyebut bahawa seni silat ialah "kepuinyan kita sendiri yang di-turunkan dari zaman ke-zaman. Kata-nya: "Perulah kita anggap sa-bagai suatu pesaka yang mesti kita hormat, kita asohi dan kita boleh ser-bahi mengikut peradairan yang baik perti yang di-buat oleh orang2 lain terhadap kesenian2 kita sendiri itu."
Gambar merasmikan Dato Hamzah dengan menyempulkan Bengkong Puteh kepada Mustafa bin Abdu Rahman, sa-orang pelajar Kolej Islam yang lulus ujian silat.

PERPENSIS TERBIT

MAJALLAH

SENDIRI

29 AGO 1970

SINGAPURA, Jumaat. — Perpensis, sa-buah Persatuan Pencak Silat Singapura, dengan angkota sa-ramai lebih 5000 orang telah menerbitkan majalah sendiri bernama Suara Perpensis.

Dalam rencana Pengarang-nya, Ustaz Taha Suhalmi, beliau penutupi persatuan ini dapat membetulkan gambar2 yang benar di-sekitar kegiatan Perpensis yang sering di-salah artikan oleh sa-tengah2 pehak.

Kata-nya, "sa-tengah2 pehak telah menstafikan sa-tengah2 kegiatan silat persatuan ini sa-bagai bertentangan dengan ajaran Islam. Anggaran seperti ini ada-lah akbar salah-rfaham terhadap ana yang sa-benar berlaku di-dalam persatuan itu."

Satu dari matlamat Suara Perpensis, kata-nya lagi, ia-lah untuk menyatakan dan mengelakkan salah-rfaham di-kalangan umat Islam di-Singapura.
Suara Perpensis mengandungi 14 muka dan mengisi berbagai aspek pengajaran Islam. Harga-nya 20 sen sahaja.